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Stimate domnule ministru,

În ultimii ani am putut vedea tot mai multe accidente și probleme tehnice la hidrocentralele din 
România. Acest an culminând cu un puternic incendiu ia un generator de la Porțile de Fier, în data de 
12 iulie. Din informațiile existente în spațiul public, din 2013, odată cu intrarea Hidroelectrica în 
insolvență, sumele alocate pentru mentenanța hidrocentralelor a fost diminuat puternic. Un lucru în 
favoarea acestor argumente este chiar intrarea în insolvență a Hidroserv.

Având în vedere aceste informații, domnule ministru, vă rog să mă informați cu privire la 
următoarele:
- Ce sume a alocat Hidroelectrica pentru mentenanță, începând cu anul 2012, în fiecare an în parte?
- Câte avarii grave au avut loc la centralele deținute de Hidroelectrica din anul 2013, în fiecare an în 
parte?
- Ce măsuri se au în vedere pentru ieșirea din insolvență a Hidroserv?

Solicit răspuns scris.
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